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Informatiebijeenkomst Herinrichting Goirkestraat en omgeving 
 

Datum: 17 januari 2023 
Tijd: 19:30 uur 
Locatie: Textielmuseum 
Aanwezigen gemeente Tilburg: Gijs van Oorschot – projectleider stedelijke ontwikkeling  

Frans van Bokhoven – projectleider ruimtelijke uitvoering  
Jaap Quispel – wijkregisseur  
Suzanne van der Bruggen – PleinCiviel 

 
1. Opening 

Gijs van Oorschot heet de aanwezigen welkom. Hij en de andere aanwezigen namens de 
gemeente stellen zich voor en geven uitleg over hun rol in het project.  
 Gijs van Oorschot: Projectleider Plan van Aanpak Goirkestraat en omgeving. 
 Frans van Bokhoven: Projectleider Voorbereiding en realisatie Goirkestraat, Van 

Hogendorpstraat, Kapelstraat, Korte Hoefstraat en Hoefstraat (opvolger van Carla 
Wonderigem). 

 Jaap Quispel: Wijkregisseur. 
 Suzanne van der Bruggen: Begeleider meedenkgroep  

 
2. Inleiding 

De Goirkestraat en omgeving wordt opgeknapt en opnieuw ingericht. Er was al een start gemaakt 
met het opstellen van een ontwerp voor de Goirkestraat en omgeving ( Kapelstraat, Korte 
Hoefstraat en Hoefstraat). Hierover heeft de meedenkgroep enkele keren meegedacht. Er was 
ook een bijeenkomst gepland om het eerste ontwerp te delen maar deze is uitgesteld, omdat er 
nog enkele onduidelijkheden waren. De bijeenkomst van vandaag is bedoeld om de 
meedenkgroep te informeren over de stand van zaken en het vervolg van het project. 

 
3. Presentatie 

Onderstaand een samenvatting van de presentatie zoals deze door Gijs is toegelicht. 
 
Gijs geeft aan dat de onduidelijkheden, waardoor de vorige bijeenkomst is uitgesteld, de 
gemeente heeft doen besluiten om het ontwerpproces tijdelijk stil te leggen. Eerst wordt een 
Plan van aanpak opgesteld om tot ontwikkeling en realisatie van de Goirkestraat en omgeving te 
komen. Belangrijke punten die hier onderdeel van uitmaken zijn een duidelijke ambitie voor de 
Goirkestraat en omgeving die past bij de ambities van de stad en het Museumkwartier, een 
goede afstemming van alle initiatieven in en rond de Goirkestraat en een bijbehorend budget. 
Ook een betere bescherming van de Goirkestraat als beschermd stadsgezicht is een belangrijk 
punt. Als dit duidelijk is wordt het ontwerpproces verder opgepakt. De eerder geleverde inbreng 
van de meedenkgroep wordt dan weer meegenomen. 
 
Het wordt op prijs gesteld als mensen willen meedenken over de ambities voor de Goirkestraat 
en omgeving. Het is natuurlijk ook mogelijk om weer aan te haken als het ontwerpproces weer 
wordt opgestart. Voor de Kapelstraat, Van Hoogendorpstraat, Korte Hoefstraat en Hoefstraat zal 
dat proces naar verwachting in de tweede helft van dit jaar weer gaan lopen, met een uitvoering 
die start in het 2e kwartaal van 2024. Voor de Goirkestraat zelf is de verwachting dat eind 2023 
het ontwerpproces weer opgepakt wordt en de uitvoering start in het 4e kwartaal van 2024. 
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Dit jaar worden wel werkzaamheden aan de kabels en leidingen uitgevoerd, omdat Enexis 
wettelijk verplicht is haar oude gasleidingen voor 31 december 2023 te vervangen. Daarnaast 
worden in de eerste helft van 2023 maatregelen genomen om de veiligheid in de Goirkestraat te 
verbeteren. In het noordelijk deel wordt onderhoud uitgevoerd aan de fietspaden en voetpaden 
en in het zuidelijk deel worden tijdelijke snelheidsremmende maatregelen aangelegd.  

 
4. Opmerkingen & aandachtspunten meedenkgroep 

a. Vanuit de meedenkgroep is op zich begrip voor het feit dat eerst gekeken wordt naar de 
ambities en de afstemming met andere plannen en dat daarna pas weer gestart wordt met 
het ontwerp. Er is ook teleurstelling. Betrokkenen hadden verwacht dat er nu een gereed 
ontwerp op tafel zou liggen. De angst bestaat nu dat het lang duurt voordat er echt iets 
gebeurt aan de Goirkestraat. Gijs geeft aan graag met belangstellenden in gesprek te willen 
over de invulling van het plan van aanpak. Mensen kunnen zich aanmelden via de 
presentielijst en/of door hem een mail te sturen. Dat geldt uiteraard ook voor de niet 
aanwezigen. 

b. De hoop wordt uitgesproken dat de gemaakte plannen niet voor niets waren. Gijs geeft aan 
dat dat zeker niet het geval is. Mogelijk komen er nog nieuwe varianten, maar er zal zeker 
gebruik worden gemaakt van de eerdere plannen en input.  

c. Tijdens de bijeenkomst word sterk gepleit voor betere communicatie. Mensen hebben nu 
wel erg lang niets gehoord. En de website is ook niet actueel.  

d. Verschillende mensen haken aan op het punt uit de presentatie over de bescherming van het 
stadsgezicht. Het behouden en beschermen van de historie en het huidige stadsgezicht van 
de Goirkestraat en de omgeving leeft erg. De appartementencomplexen die de laatste jaren 
verrezen zijn en degene die op de planning staan zijn bij verschillende aanwezigen een doorn 
in het oog. 

e. Gevraagd wordt of er in de tijdelijke situatie al 30 km/uur ingevoerd kan worden. Het 
antwoord is dat dat erg lastig wordt omdat hier dan ook een passende inrichting bij hoort. De 
aanwezigheid van de bus in de straat is daarbij een lastig punt. Het idee wordt geopperd om 
de bussen om en om te laten rijden zodat ze elkaar niet hoeven te passeren in de straat. Men 
ziet wel dat de bussen overdag goed gebruikt worden. De gemeente neemt dit mee in het 
vervolg. 

 
5. Afsluiting 

Gijs dankt de aanwezigen en sluit de bijeenkomst af. 


